
Styremøte NBK 06/12-23 
Til stede: Wenche Langmo, Jo-Inge Ervik, Mette Sundene, Lena Haugland, Rami Rajamäki, Kjersti 
Holm, Liss Bodil Olsen, Mari Aanestad 

Ikke tilstede: Torgeir Harestad 

 

Sak 1: Innsending til SU NKK’s møte 12.desember 

Sendes kopi av styrereferat der vedtak ang punkt 20 er blitt reversert.  

Sende til NKK innkomne mailer med innspill ang saken fra medlemmer.  

Frist for innsending av saker til NKK SU er satt til utgang av uke 49 slik at SU i NKK har tid til å sette 
seg inn i innkomne innspill til saken ang bruk av ugraderte hunder.  

 

Sak 2: Gjennomgang av svar etter utsendt mail.  

Det er kommet inn forespørsler om møte fra medlemmer.  

Stemme over møte med medlemmer: Enstemmig vedtatt.  

Dato 18.desember 18.00 

 

Sak 3: Fjerne tekst i punkt 20.  

Sende til Frank Arild, slik at det blir rettet opp i ang punkt 20 slik at det står som det var.  

 

Sak 4: Annet 

Diskusjon rundt avlsrådskurs.  

Sendes ut en mail til styret og sunnhetsutvalgene med forespørsel om det er noen som har mulighet 
til å være med.  

Oppdretterseminar: 

Sette opp budsjett 

Sjekk opp ang teamsløsning 

Ang å avholde utstilling på Oslo Dogshow i 2024. Tas opp og diskuteres på neste styremøte. 

Sjekker opp og gjøre opp status ang sløyfer og pokaler.   

 

 

 

 



 

 

 

 

 


